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● Träningsgruppen
○ Då vi är en trupp på endast 9 spelare kommer vi hela säsongen träna på

samma tider som P12, då vi kan hjälpas åt både på tränarfronten, samt kunna
få till bättre/roligare övningar då vi kommer vara fler spelare på plan, MEN
träningarna kommer givetvis ändå nivåanpassas. Detta gör vi även för att vi
kommer att behöva, vid manbortfall, även låna upp spelare till matcher ibland
och då är det bra att spelarna känner till varandra och kan ha kul ihop

● Ledarstaben:
○ Tränare - Stephanie Englund - Huvudtränare, Niklas Löwenhamn - ass

tränare (killarnas nuvararande innebandytränare). Då vi kommer köra samma
träningstider som P12 kommer vi även få hjälp av P12s tränare Daniel
Degerrot (huvudtränare), Thomas Edlund (ass tränare) och Stefan Gidlund
(ass tränare)

○ Lagledare - Karolina Axberg, även Rebecka Malm (P12) kommer ha insyn i
laget för att kunna samköra och planera träningar/matcher

○ Försäljningsansvarig - Therese Sandström (P11/P12)
○ Domaransvarig - John Strandberg (P11/P12)

● Truppen
○ Laget består i dagsläget av 9 spelare, men hoppas på några till från Arnäs ;-)
○ Trupp inför kommande säsong

■ Hannes och Wilmer kommer fortsätta dela på målvaktsuppdraget, och
kommer att turas om om att stå hela matcher

■ Målvaktshandskar finns och kan lånas av klubben, så man behöver
inte köpa själv om man inte vill

● Säsongen -23
○ Anmälda till serien P11 7-mannaspel
○ 12 lag anmälda
○ 2 träningar/v med start fredag v 16, inomhus v17-18 tis, tors (tiderna finns i

kalendern)
○ Samling 1 timme innan match
○ Kallelser till träningar och matcher kommer gå ut via laget-sidan där ni svarar

om ni kan komma eller inte, sjukdomar kan såklart ske i sista stund men då
meddelar man det direkt till Stephanie

○ Avgifterna i år kommer att ligga på 700-750 kr/spelaravgift (beroende på om
avgift tas ut för silverpaketet på laget-sidan) + 250kr för medlemskap eller 400
kr för familjemedlemskap (3e barnet gratis)

● Åtaganden -23
○ Matchvärdar 2 st/match
○ Cafeteriapersonal 1st/match
○ Linjeman 1 st/match (lånar vi in någon spelare från P12 kommer dock de få

hjälpa till med denna uppgift)



○ Försäljning 1 på våren, 1 på hösten (ex toapapper, plastpåsar)+ ev en
försäljning till (ex tvättmedel) + bingolotter vid storhelger

○ Vi kommer även att ha städveckor. Vi bestämde att vi inte kommer använda
omklädningsrum, då vi inte tycker vi har behov av det och vi behöver då
endast städa cafeterialokalen och toaletter (både ute o inne) på dessa veckor

● Cuper och läger
○ Vi kommer ha ett träningsläger, 5-6 maj, 2 träningar på fredagen, 1 träning på

lördag förmiddag med förhoppning om att kunna avsluta lägret med första
seriematchen mot Domsjö blå. Övernattning sker på skolan/IOGT-NTO och
måltider ingår såklart, klubben står för kostnaderna för lägret, men jag skulle
kunna behöva hjälp av någon förälder att laga lunch på lördagen, en av
“Lindorna” erbjöd sig hjälpa till

○ Junsele-lägret 29/6-2/7 (för alla 09:or och 10:or), kallelse kommer till klubben i
april och jag kommer vidarebefordra den så fort den når mig.Spelare betalar
själva för detta läger, faktura kommer efter lägret.

○ Vi planerar att åka på Mid Nordic Cup 4-6 aug i Timrå, dock behöver vi svar
på om hur många som vill/kan åka INNAN FREDAG, då vi annars tappar vårt
boende i skolsal som det är många lag som står på kö för.
Cupen kostar 1400 kr/spelare (1300 kr/spelare om P12 också åker som dom
planerar att göra). För mer info, sök på Mid Nordic Cup 2023 och hör av er till
mig med ett JA eller NEJ (oavsett svar) på 070-32 33 589

● Vi pratade om att istället för att betala hela summan för cupen, kanske kunna
sälja våfflor/varma mackor på våra hemmamatcher som går till en lagkassa
som vi kan använda. Jag kollar även upp ett Städuppdrag som ger 6000 kr,
som barnen själva kan vara med och arbeta ihop pengarna. Tror dock det är
försent, men har iaf skickat in en ansökan nu så får vi vänta och se, annars
var att sälja fika eller burgare eller liknande på Husumdagen ett annat förslag

● Övrigt
○ Sommaruppehåll v 27-30
○ Matchtröjorna bör funka storleksmässigt även i år, vi har även 2 st över i

större storlek om någon skulle behöva byta upp sig i storlek


